
   Zápis z jednání v obci Selibice 

              

     Dne 17. března 2023 proběhlo v naší obci jednání s vedením obce Staňkovice a pověřenými zástupci 

obce. Jednání se zúčastnil: starosta obce (Pavel Pařízek), místostarosta (Zdeněk Kutřín), místopředseda 

kontrolního výboru (Zdeněk Kadlec), bývalý starosta (ing. Vladimír Libich) a předseda kontrolního výboru 

(Josef Vitásek).  

     Na základě požadavků občanů obce Selibice byl proveden průzkum a zhodnocení stavu v obci. Pro 

průzkumu obce a sdělení všech získaných požadavků byl závěr následující:  

     Na hřiště bude potřeba přivést elektřinu a instalovat veřejné osvětlení k pergole (min. jedna lampa, kde 

bude vyvedená i zásuvka pro potřeby občanů). Na hřiště se nainstalují herní prvky, které budou navazovat 

na již stávající, aby tak bylo naplněno potřeb občanů obce. Bude doinstalován větší provazový jehlan, 

menší workoutová sestava a přenosné malé branky na fotbal, kdy tyto prvky budou i pro větší děti a 

dospělé. Dále se na hřiště vysadí cca. dva smrky, které budou sloužit převážně k vánoční výzdobě (jejich 

umístění si občané Selibic zvolí sami).  

     Ohledně dalších požadavků občanů jako: doplnění laviček na hřišti – pod pergolou na hřišti je přenosný 

veliký stůl a dvě lavice o kapacitě 10 míst, dále jsou zde dvě přenosné lavice o kapacitě 8 míst. Tedy 18 

míst pro běžné užívání je dostačující, v případě pořádání nějaké akce na hřišti, budou obcí další mobilní 

lavice a stoly přivezeny. Ohledně velkého pískoviště: na hřišti jsou tři menší pískoviště, které pro počet dětí 

v obci plně dostačují, pokud by se instalovalo nové pískoviště o rozměrech 3x3 m, které musí splňovat 

potřebné standardy, jeho náklad je cca. 100tis. Tedy bezpředmětné a nákladné. Na stávajících herních 

prvcích, lavičkách a pergole, bude potřeba udělat údržba.  

     Dále co se týče stromů podél cesty od tříděného odpadu k parčíku: podél cesty jsou ještě z části 

vysazené nižší stromky-hlohy. Místo pár těchto poškozených stromků se vysadí jasan zimnář (malý 

bezproblémový strom s kulovitou korunou). Pár těchto stromků se vysadí i do obecního parčíku. V parku 

dle jednání bude potřeba dosadit a doplnit již stávající živý plot. Po kontrole na místě bude potřeba min. 

jeden strom upravit (případně pořezat), jelikož je potřeba vypracovat posudek a je konec března (do kdy je 

povolen řez), toto by proběhlo až na podzim-zimu. V parku by se dále vysadil živý plot a to směrem od 

kapličky k výjezdu z obce. Do prostoru mezi novým živým plotem a menhirem, se vysadí pár černých 

borovic, mezi které by se mohla umístit ještě další lavička. Měla by proběhnout i rekonstrukce místní 

kapličky a jejího okolí. Vedle kapličky je zarostlý pomník, do kterého by se měla usadit původní deska na 

počest českým legionářům a pomník nechat otevřený a přiznaný.  

     Další požadavky jako: praskání v rozvaděči u tříděného odpadu a blikání veřejného osvětlení – již 

zadáno kompetentní firmě. Osvětlení u kapličky, které ruší některé občany - bude vyměněno.  

     Většinu výše uvedených činností, jako nátěr herních prvků, laviček, vysazení stromů a živého plotu, si 

obstarají (po dodání materiálu, stromů, atd.) občané obce sami. Tato činnost by byla formou brigády, které 

se dřív na těchto obcích konaly. Brigády se může zúčastnit kdokoliv, kdo má zájem na zlepšení stavu naší 

obce. 

                   Zpracoval: 

           Josef  Vitásek  

                 člen kontrolního a osadního výboru 

             


